
1. Shromáždění starostů/2025 
27.03.2025, Moraveč 
 

1. Zahájení, prezence, úvod 
Neoficiální část Shromáždění starostů byla zahájena prohlídkou místní prodejny, kde lze nakoupit 
lokální produkty nebo např. stáčenou drogerii. Oficiální část zahájil v 16.30 předseda Nové Lípy  
a místostarosta města Kamenice nad Lipou přivítáním a stručným představením cíle setkání. Poté 
předal slovo ředitelce společenství, A.Kolářové. Ta také přivítala přítomné a přistoupila 
k projednávání. 
 

2. Usnášeníschopnost, schválení programu, zapisovatele, ověřovatelů 
Paní Kolářová konstatovala, že shromáždění starostů je usnášeníschopné – je přítomno 19 hlasujících, 
viz prezenční listina. Po úvodních informacích o počtu přítomných představila upravený program 
jednání. A. Kolářová požádala přítomné o schválení upraveného programu. 
 
Upravený Program: 

1. Zahájení, prezence, úvod 
2. Usnášeníschopnost, schválení programu, zapisovatele, ověřovatelů 
3. Vstup nových obcí – Těmice, Lidmaň 
4. Informace o dotaci MV pro společenství obcí pro rok 2025 – podání žádosti o dotaci 
5. Dispoziční oprávnění předsedy s. o. dle stanov - limit 500 tis. Kč. (schválení SS) 
6. Rozpočtové opatření č.1 (mimořádné příspěvky, mzdové náklady) 
7. Členské příspěvky na rok 2025  
8. Mimořádné členské příspěvky za služby za období 10/2024 – 3/2025 
9. Informace o činnosti 10/2024 – 3/2025, informace o nových dotačních možnostech 
10. Možnost společného nákupu komunální techniky (traktůrky, čistící stroje…) 
11. Projekt „Propojování vodárenských soustav“ – schválení výběru dodavatele Biologický 

průzkum (omezený počet zapojených obcí) 
12. Projekt „Propojování vodárenských soustav“ – zahájení realizace výběrového řízení 

předprojektová příprava 
13. Společný postup – větrné elektrárny 
14. Zahájení prací na strategii rozvoje s. o.  
15. Různé  

 
Usnesení 1/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje upravený program jednání. 
Hlasování: Pro 19, proti 0, zdržel se 0 
 
Následně navrhla, aby zapisovatelkou byla Michaela Šustrová, a zápis pak ověřila Eva Zadražilová  
a Miroslav Tříska.  
 
Usnesení 2/2025  
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje zapisovatelku Michaelu Šustrovou a schvaluje 
ověřovatele (E. Zadražilová, M. Tříska). 
Hlasování: Pro 19, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Vstup nových obcí – Těmice, Lidmaň 

Jak již bylo uvedeno na minulém shromáždění starostů v listopadu 2024, informovala A. Kolářová  
o žádosti obcí Těmice a Lidmaň k přistoupení do společenství obcí Nová Lípa. Jelikož se v listopadu  
a prosinci roku 2024 řešila transformace dobrovolného svazku obcí Nová Lípa na společenství obcí, 
což obnášelo dosti administrativních úkonů, byla žádost o vstup nových obcí odložena na rok 2025, 
tedy na 1. shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. v roce 2025. V obcích byly řádně zveřejněny stanovy 



a po projednání doručen výpis z usnesení zastupitelstva - schválení vstupu obce zastupitelstvem 
obce.  
A. Kolářová požádala přítomné o hlasování o vstupu nových obcí Těmice a Lidmaň.  
 
Usnesení 3/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o.  schvaluje vstup obcí Těmice a Lidmaň zastoupené starosty 
Bedřichem Vondrušem (Těmice) a Ing. Jiřím Chválou (Lidmaň) 
Hlasování: Pro 19, proti 0, zdržel se 0 
 
 

4. Dispoziční oprávnění předsedy s. o. dle stanov - limit 500 tis. Kč. (schválení SS) 
A. Kolářová upozornila na limit oprávnění ke schvalování finančních operací předsedy společenství 
vycházejících ze stanov. Informovala, že o tomto limitu nebylo ani v průběhu trvání dobrovolného 
svazku obcí hlasováno. Požádala proto přítomné o schválení limitu finančních operací předsedy 
společenství ve výši 500 tis. Kč. Přistoupila k hlasování.  
 
Usnesení 04/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o.  schvaluje Dispoziční oprávnění předsedy s. o. dle stanov - limit 
500 tis. Kč. 
Hlasování pro 19 / proti … / zdržel se… 
 
 

5. Informace o dotaci MV pro společenství obcí pro rok 2025 – podání žádosti o dotaci 
A. Kolářová informovala přítomné o možnosti podání žádosti o dotaci z MV na provoz společenství 
pro rok 2025 ve výši zhruba 900 tis. Kč. Předložila návrh struktury žádosti, a to tak, že budou z dotace 
hrazeny zejména mzdové náklady zaměstnanců a s tím související nepřímé náklady. V této souvislosti 
představila nového zaměstnance, Milana Kunsta, který bude od 1.4. 2025 zaměstnán ve společenství 
obcí.  
 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o.  bere na vědomí informace o dotaci MV pro společenství obcí 
pro rok 2025 
 
Požádala přítomné o schválení podání žádosti o dotaci MV pro rok 2025 na provoz společenství obcí.  
 
Usnesení 05/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o.  schvaluje podání žádosti o dotaci MV pro společenství obcí pro 
rok 2025 
Hlasování pro 19/ proti 0 / zdržel 0 

 
 

6. Rozpočtové opatření č.1 (mimořádné příspěvky, mzdové náklady) 
A. Kolářová představila s bodem 5 související rozpočtové opatření, kde jsou uvedeny náklady na 
mzdu nového zaměstnance, Milana Kunsta, který nastoupí od dubna 2025.  
 
Usnesení 06/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o.  schvaluje rozpočtové opatření č.1 
Hlasování pro 19 / proti … / zdržel … 
 
 

7. Členské příspěvky na rok 2025  
A. Kolářová požádala o schválení členských příspěvku pro rok 2025 v nezměněné výši oproti roku 
2024.  
 



Usnesení 07/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje členské příspěvky na rok 2025 ve výši 337 000,- Kč. 
Hlasování: Pro 19, proti 0, zdržel se 0 

 
 

8. Mimořádné členské příspěvky za služby za období 10/2024 – 3/2025 
Následně A.Kolářová informovala o poskytnutých službách a z nich vyplývajících mimořádných 
příspěvků. Požádala přítomné o jejich schválení. 
 
Usnesení 08/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje mimořádné členské příspěvky za období říjen 2024 – 
březen 2025 ve výši 1 205 419,- Kč. 
Hlasování: Pro 19, proti…., zdržel se… 

 
 

9. Informace o činnosti 10/2024 – 3/2025, informace o nových dotačních možnostech 
A. Kolářová pohovořila o realizovaných projektech, podaných žádostí o dotaci, vyhlášených 
výběrových řízení a dalších služeb za uplynulý půl rok. Apelovala na starosty, aby nepodceňovali 
přípravu podkladů (projektových dokumentací, rozpočtů, posudků atp.), aby bylo možné s podklady 
dále pracovat bez nutnosti dalších případných úprav.  

 
 
10. Možnost společného nákupu komunální techniky (traktůrky, čistící stroje…) 

A. Kolářová opět informovala o možnostech podání žádosti společného nákupu komunální techniky 
s termínem podávání žádostí do 31.3.2025. Nyní je připravován pouze společný projekt Rodinov – 
Včelnička.  

 
 

11. Projekt „Propojování vodárenských soustav“ – schválení výběru dodavatele Biologický 
průzkum (omezený počet zapojených obcí) 

A. Kolářová informovala o postupu ve společném projektu několika obcí společenství „Propojování 
vodárenských soustav“, konkrétně o nedávné realizaci veřejné zakázky malého rozsahu na 
„Biologický průzkum na úrovni biotopů a riziková analýza pro účel návrhu koridoru vedení trasy 
vodovodního přivaděče Pacov – Kamenice nad Lipou – Pelhřimov a Kamenice nad Lipou – Žirovnice“, 
kam podali nabídku 3 uchazeči, kteří byli v rámci uzavřené výzvy osloveni. Nabídku s nejnižší cenou 
podala společnost Ekopontis, s.r.o., Husovická 884/4, 614 00 Brno, a to za cenu 425 920 Kč vč. DPH.  
 

 
 
A. Kolářová požádala starosty o schválení výběru dodavatele Ekopontis, s. r. o. 
 
Usnesení    09 /2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje vybraného dodavatele a pověřuje předsedu 
podpisem smlouvy s dodavatelem Ekopontis, s. r. o. na veřejnou zakázku: „Biologický průzkum na 



úrovni biotopů a riziková analýza pro účel návrhu koridoru vedení trasy vodovodního přivaděče 
Pacov – Kamenice nad Lipou – Pelhřimov a Kamenice nad Lipou – Žirovnice“ 
Hlasování: Pro 18, proti 0, zdržel se 1 
 
A. Kolářová dále představila možnost rozúčtování vzniklých nákladů na biologický průzkum mezi 
zapojené obce (6 členských obcí Nová Lípa, s. o. a 2 obce nečlenské), a to podle počtu obyvatel. 
Nečlenské obce budou hradit příspěvek formou finančního daru. 
 

 
 
Usnesení    10 /2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje rozúčtování nákladů projektu dle počtu obyvatel 
zapojených obcí: 
Hlasování: Pro 18, proti 0, zdržel se 1 

 
 

12. Projekt „Propojování vodárenských soustav“ – zahájení realizace výběrového řízení 
předprojektová příprava 

Dále A. Kolářová podala informace o potřebě zahájení realizace další fáze předprojektové přípravy  

a poté předala slovo panu Ing. Štěpánovi Zrostlíkovi, Ph.D. ze společnosti Vodohospodářský rozvoj  

a výstavba a.s., který se podílel na přípravě studie „Propojování vodárenských soustav 

Jihomoravského kraje a Kraje Vysočina“. Studie bude sloužit výhledově až na 50 let jako jeden 

z prvních podkladů k vytvoření robustního systému k zásobování obyvatelstva pitnou vodou 

v nadregionálním a regionálním měřítku. 

Ing. Zrostlík představil celkovou studii a dále pohovořil o Opatření č. 19 - Pelhřimov – Kamenice nad 
Lipou – Pacov, které se týká obcí na území společenství. Hlavním účelem opatření č. 19 je zajištění 
zokruhování, a tím dostatečného zásobení oblasti jižně pod Pacovem a Pelhřimovem, tj. zásobení 
obcí, které leží po trase propojení. Pomocí dostatečného kapacitního zdroje vody z ÚV Želivka bude 
zajištěno zásobení oblasti Kamenice nad Lipou s rezervou pro zásobení oblasti měst Žirovnice a 
Počátky. Kapacita je navržena pro plné zajištění zásobování oblasti.  
 
Usnesení    11/2025 
Shromáždění starostů Nová Lípa, s. o. schvaluje zahájení realizace výběrového řízení na 
předprojektovou přípravu projektu „Propojování vodárenských soustav, opatření 19“. 
Hlasování: Pro 18, proti 0, zdržel se 1 
 
 

13. Společný postup – větrné elektrárny 
A. Kolářová dala toto téma k diskusi. Nikdo z přítomných neměl k tomuto tématu žádné podněty. 
Z časových důvodů bude tomuto tématu věnován prostor na příštím shromáždění. 
 
 



14. Zahájení prací na strategii rozvoje s. o.  
A. Kolářová informovala o povinnosti zpracování strategie rozvoje společenství obcí dle zákona o 
obcích. Taktéž je pravděpodobné, že zpracování strategie s. o. bude nutnou podmínkou poskytnutí 
příspěvku pro s.o. od MV pro další roky. Dále pohovořila o výhodě zpracování strategie - regionální 
rozměr pro dílčí projekty (SFDI, IROP, …). Nová Lípa dosud zpracovávala pouze akční plán na budoucí 
rok.  
 

15. Různé  
A. Kolářová znovu otevřela téma spolupráce společenství (obcí) a MAS. Podala informace, v jakých 
oblastech by byla spolupráce možná. 

 

 
 
Dále požádala přítomné o popřemýšlení o možných konkrétních činnostech, které by se mohly 
v rámci takovéto spolupráce řešit a požádala o zaslání všech nápadů na e-mail.  
 
Dále A. Kolářová vznesla dotaz, zda má někdo nějaké dotazy či informace, o které by se chtěl podělit. 
Nikdo z přítomných neměl dotazy, a tak ředitelka svazku poděkovala za pozornost a ukončila oficiální 
část shromáždění starostů.  
 
Mgr. Jaromír Pařík 

Zapsala Michaela Šustrová 
 
V Moravči dne 27.3.2025        



 
Ověřili:  
 
 

Eva Zadražilová       Miroslav Tříska 
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